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 BRM.0002.13.2018 

 P r o t o k ó ł  nr  III/2018 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 3 grudnia 2018 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

............................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 10
30

 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał.  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Sekretarz obrad:  Elżbieta Jardanowska 

Na sesję spóźniła się radna:  Magdalena Łośko (10 
43

) 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  
 

Wysoka Rado, w związku z pismem Prezydenta Miasta Inowrocławia z dnia 28 

listopada 2018 r. dotyczącym umieszczenia w porządku obrad projektu uchwały 

(dostarczono radnym za pośrednictwem gońców w dniu 29.11.2018 r.), proponuję 

dokonanie zmiany porządku obrad i dodanie punktu: 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia rozwoju 

elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia”.      
  

Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany do porządku obrad? 
 

głosowanie: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 
 

Głosowanie 1 - propozycja zmiany do porządku obrad   
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 
 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 10 porządku obrad. Tym samym 

w pozostałych punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja. 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32307
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Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

uwzględniającym przegłosowaną zmianę. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 
 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2018: 
 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031: 
 

 jak w punkcie 5. 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego: 
 

 jak w punkcie 5. 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XL/471/2018 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji obligacji, określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu: 
 

 jak w punkcie 5. 
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2019 r. 

Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie: 
 

 wystąpienie Pełnomocnika ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia rozwoju 

elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia": 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju                                        

Gospodarczego i Funduszy Europejskich , 
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 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Inowrocławiu: 
 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 
 

12. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (I):  
 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji ds. skarg, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 
 

13. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (II):  
 

 jak w punkcie 12. 
 

14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (III):  
 

 jak w punkcie 12. 
 

15. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Inowrocławia: 
 

 wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

16. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

17. Zakończenie obrad. 

  

Ad 2.  Wybór sekretarza obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Na sekretarza obrad proponuję panią radną Elżbietę Jardanowską. 

Czy są inne propozyje? Nie widzę. 

 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Elżbieta Jardanowska – radna RM: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Głosowanie 2  -  Wybór sekretarza obrad (Elżbieta Jardanowska).  

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Sekretarzem obrad została pani radna Elżbieta Jardanowska. 
 

Proszę panią sekretarz o zajęcie miejsca i pomoc w prowadzeniu sesji. 
 

Ad 4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Prezydent 

Miasta nie sygnalizuje woli jej złożenia ustnie, wobec tego przechodzimy do kolejnego 

punktu porządku obrad (informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 6  

do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Proszę w projekcie uchwały dokonać małej poprawki w pkt. 2 w 3 wierszu jest zapisany 

taki akapit o treści „potrącana kara umowna” należy go przenieść na koniec pkt. 2 b. 

Bowiem dotyczy kwoty 123,00 zł.  

Następnie przedstawiła projekt uchwały. 

   

Maria Stępniowska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów informuję, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 3 za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018: 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  13, przeciw – 2, wstrzym. się – 4. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/6/2018 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
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Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031 (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 9 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów informuję, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 4 za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031: 
 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 4, wstrzym. się – 2. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/7/2018 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 12 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów informuję, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowanie 5 za podjęciem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego. 
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Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/8/2018 w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XL/471/2018 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji obligacji, 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 15 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów informuję, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrał radny:  Marcin Wroński. 
 

Marcin Wroński – radny RM:     

Sama kwota obligacji pozostaje bez zmian, czyli 29 milionów złotych i w których pkt. 

na które cele te obligacje były przeznaczone, nastąpiło zwiększenie do tej pierwotnej 

uchwały, czy tutaj jest rezygnacja z jakieś inwestycji? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Na wkład własny w zadaniach inwestycyjnych było 14 milionów 709 tysięcy zł. w tej 

chwili jest 20 milionów. Na przebudowę ulic gminnych było 3 miliony, 175 tysięcy 

złotych, w tej chwili 1 milion 200 tysięcy złotych. Na wykup mieszkań i modernizację 

budynków mieszkalnych było 2 miliony,  567 tysięcy złotych w tym projekcie jest        

1 milion 200 tysięcy złotych. Na inwestycje i remonty w szkołach było 1 milion 90 

w tej chwili jest 1 milion złotych. Na inwestycje z zakresu gospodarki wodno-ściekowej 

na Osiedlu Stare Miasto było 3 miliony 964 tysiące, w tej chwili jest 4 miliony. Na 

budowę sieci kanalizacji deszczowej w ulicach Budowlanej i Staropoznańskiej bez 

zmian tj. 1 milion złotych. Na budowę oświetlenia terenów miasta pozostaje ta sama 

kwota czyli pozostaje 300 tysięcy złotych. Dotacje na inwestycje OSiR było 1 milion 

w tej chwili jest 300 tysięcy.  

 

Marcin Wroński – radny RM:     

Z czego wynika zwiększenie wkładu na dofinansowywanie z UE o 6 milionów złotych. 

Było 14 milionów teraz jest 20 milionów złotych.  
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Wkład własny dotyczy między innymi takiej inwestycji jak modernizacja oświetlenia, 

którą Miasto będzie przeprowadzać. W tym roku na pewno nie uzyska żadnych środków 

z UE i dlatego musimy ponieść własne środki.      

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 6 za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę nr XL/471/2018 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji obligacji, 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu: 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 6, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/9/2018 zmieniającej uchwałę nr 

XL/471/2018 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji 

obligacji, określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu . 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

w 2019 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 18  do 

protokołu). 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów informuję, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrał radny: Maciej Szota. 
 

Maciej Szota – radny RM:  

Jak wygląda Pana współpraca, jak Pan ocenia Organizacje Pozarządowe w przyszłym 

roku, w większym stopniu będą zaangażowane w to co dzieje się w mieście. Jak 

funkcjonuje centrum pomocy Organizacjom Pozarządowym, czy wszystko przeniosło 
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się do lokalnej grupy działania. Czy Pan jako Pełnomocnik jest zaangażowany i w jaki 

sposób będzie Pan realizował ten program.     

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Centrum pomocy Organizacjom Pozarządowym nadal funkcjonuje w siedzibie OSiR-u. 

Organizacje mają dostęp do sprzętu komputerowego, sal konferencyjnych. 

Zaangażowanie Organizacji Pozarządowych w przyszłym roku to trudno jest 

przewidzieć. Nie wiemy jakie konkretnie projekty będą realizowane. Na pewno będą 

realizowane projekty w zakresie pomocy społecznej np. schronisko dla bezdomnych, 

bank żywności czy magazyn mebli. Te projekty są realizowane skutecznie, docierają do 

szerokiego grona mieszkańców, którzy tej pomocy potrzebują. Lokalna grupa działania 

to nie jest przedmiotem tej uchwały, ale jesteśmy na etapie oceny wniosków.                 

W przyszłym roku środki z UE zostaną uruchomione i projekty będą realizowane.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 7 za podjęciem uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2019 

r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/10/2018 w sprawie rocznego 

programu współpracy w 2019 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta 

Miasta Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia 

rozwoju elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia” 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 21  do protokołu). 
 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
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Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Maria Stępniowska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów informuję, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Grzegorz Kaczmarek, Maciej Szota. 

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RM:  

Proszę o przedstawianie informacji na temat tego programu. Czy wiadomo jakie środki 

mają być przekazane na ten cel.  

 

Maciej Szota – radny RM:  

Bardzo się cieszę, że Prezydent Miasta jest zainteresowany programem rządowym, po 

tym jak elektromobilność jest dopiero wdrażana jak się zmienił Rząd. Czyli Rząd Prawa 

i Sprawiedliwości, który jest krytykowany tutaj w mieście. Będę się bacznie przyglądał 

temu przedsięwzięciu. Są środki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i mam 

nadzieje, że ta przygotowana strategia dla Inowrocławia będzie miała szanse. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl)   

 

Patryk Kaźmierczak – radny RM:  

Szkoda, że Rząd Prawa i Sprawiedliwości nie działa równie prężnie w sprawie 

odnawialnych źródeł energii. 

 

Maciej Szota – radny RM:  

Rząd Prawa i Sprawiedliwości inwestuje w odnawialną energię. Mogę Panu Radnemu 

przygotować materiały z Ministerstwa Energii. Rzucanie w eter, że Rząd nie inwestuje 

w odnawialne źródła energii to chciałbym Pana Radnego zapytać czy źródła gorącej 

wody, które mamy pod ziemią geotermalne to są źródła odnawialne czy to nie są źródła 

odnawialne. Są przeznaczone środki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na 

ten projekt i wiele gmin powinno z tego skorzystać.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Panie Radny proszę mówić na temat. 

 

Maciej Szota – radny RM:  

Pan Radny zarzuca, że Rząd nie inwestuje w odnawialne źródła energii.  

         

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Występuję do Państwa z takim projektem, ponieważ jest szansa na uzyskanie 50 tysięcy 

złotych na opracowanie strategii w zakresie elektromobilności. Po każdą kwotę trzeba 
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sięgać, jeżeli w przyszłości może okazać się potrzebne i może to procentować dla 

naszego budżetu. Jeżeli chodzi o elektormobilność w Inowrocławiu to ja mam wrażenie, 

że to Rząd uczy się na przykładzie Inowrocławia, jaką wielką wartość ma 

elektromobilność dla zakresu ochrony środowiska, dla przyszłości. 4 lata temu na ulice 

Inowrocławia, jako pierwszego miasta w Polsce wyjechały autobusy elektryczne. 

W poprzedniej kadencji podjęliśmy decyzję, które pozwalają na to, że za kilka tygodni 

przyjedzie do Inowrocławia 8 autobusów elektrycznych. Na terenie Inowrocławia jest 

budowanych kilka stacji do ładowania autobusów elektrycznych i hybrydowych. 

Będziemy pierwszym miastem w Polsce, które w 100% ma transport w pełni 

ekologiczny.  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia udostępniono 

na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)   

 

Maciej Szota – radny RM:  

Chciałem pochwalić ten kierunek transportu miejskiego o autobusy elektryczne. Nie ma 

tutaj żadnych wątpliwości, że jest to dobry kierunek. Jest wiele innych rozwiązań, które 

znajdą zastosowanie w Inowrocławiu związanych z elektormobilnością, np. ciekawym 

rozwiązaniem są biometanownie, czyli energetyka odnawialna, gazomobilność. Czy 

w Inowrocławiu jeżdżą jakieś autobusy na CMG? Czy kierunek gazomobilności, czyli 

stacji, która jest w MPK jest w jakiś sposób rozwijana? W Polsce będzie wiele 

inwestycji i  będzie wiele milionów złotych wydatkowanych na budowę sieci stacji 

CMG. W Inowrocławiu taką stację mieliśmy jako jedni z pierwszych. Czy pod tym 

względem jest planowany rozwój, czy tylko pozostajemy przy autobusach 

elektrycznych? 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl)   

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Mamy taką stację, która za chwilę będzie nam niepotrzebna. Wraz z przyjazdem do 

Inowrocławia tej ostatniej partii autobusów elektrycznych,100% taboru autobusów 

będzie proekologiczne tz. hybrydowe i elektryczne. Nie ma potrzeby, aby jakiekolwiek 

autobusy na gaz jeździły po inowrocławskich ulicach. Stacja na terenie MPK jest do 

zagospodarowania. Autobusy międzymiastowe może będą chciały korzystać z tej stacji. 

Jesteśmy gotowi, aby spotykać się i porozmawiać na ten temat.       
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia udostępniono 

na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)   

 

Maciej Szota – radny RM:  

Z przykrością przyjmuję wiadomość, że Miasto chce zrezygnować z CMG. Temat 

naszej stacji został zaniedbany, były prowadzone rozmowy ze spółką PGNiG. Jest to 

ciekawa opcja, dla spółki, która będzie inwestowała w rozbudowę sieci stacji CMG. 

Będę wspierał Pana Prezydenta, żeby mieszkańcy Inowrocławia w momencie, w którym 

będzie duży nacisk położony na rozwój skompresowanego gazu w Polsce była także                 

w Inowrocławiu.  
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(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl)   

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Dziękuję za te deklarację. Jeżeli chodzi wspieranie przez Miasto, oczywiście, ale nie na 

zasadzie prowadzenia stacji. To prowadziła spółka i spółka powinna z tego tytułu 

czerpać korzyści. Po wymianie taboru na elektromobilny, to spółka nie ma żadnego 

interesu w tym, aby taką stację prowadzić lub inwestować środki. Jeżeli na ryzyko 

własne ktoś chciałby ta stacje poprowadzić w tym miejscu  to myślę, ze możemy się 

porozumieć. Spółka może porozumieć się z tym podmiotem gospodarczym.  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia udostępniono 

na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)   

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 8 za podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia rozwoju 

elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia”. 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/11/2018 w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach 

programu priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia 

rozwoju elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia”. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do protokołu. 

 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Inowrocławiu (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 24  do 

protokołu). 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Lidia Stolarska – radna RM: 

Jako Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej informuję, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 9 za podjęciem uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Inowrocławiu: 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania. 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 25 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/12/2018 w sprawie Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowrocławiu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26  do protokołu. 

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (I) 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 27  do protokołu). 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Maciej Szota. 
 

Maciej Szota – radny RM: 

Jestem zdziwiony, że na posiedzenie Komisji żaden skarżący nie przyszedł. Czy zostali 

poinformowani?  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

W uzasadnieniu jest napisane, że skarżący zostali w sposób prawidłowy zawiadomieni   

o posiedzeniu Komisji. Zaproszenia odbierali, jednak na posiedzenia Komisji nie 

stawiali się. Komisja nie miała na to wpływu.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 10 za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 0, wstrzym. się – 6. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 28 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/13/2018 w sprawie rozpatrzenia 

skargi.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29  do protokołu. 

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (II) 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 30  do protokołu). 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 11 za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: 

 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 0, wstrzym. się – 6. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 31 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/14/2018 w sprawie rozpatrzenia 

skargi. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 32  do protokołu. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (III) 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 33  do protokołu). 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Maciej Szota. 
 

Maciej Szota – radny RM: 

Te osoby zostały zaproszone na sesję? 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Nie zostały zaproszone na sesję, nie ma takich praktyk. Osoby skarżące są zapraszane 

na Komisję. Natomiast o decyzji Rady informowani są pisemnie po podjęciu uchwały.     
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 12 za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: 
 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 0, wstrzym. się – 6. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 34 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/15/2018 w sprawie rozpatrzenia 

skargi. 

Uchwała stanowi załącznik nr 35  do protokołu. 

 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Prezydenta Miasta Inowrocławia  

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 36  do protokołu). 
 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy ustalanie wynagrodzenia wójta (burmistrza, 

prezydenta miasta). Z kolei ustawa z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach 

samorządowych wskazuje, że wynagrodzenie to rada gminy ustała w drodze uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 13 za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Inowrocławia: 

Głosowanie odbyło się za pomocą  urządzeń do głosowania.  

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 0, wstrzym. się – 6. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 37 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr III/16/2018 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Prezydenta Miasta Inowrocławia. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 38  do protokołu. 

 

Ad 16. Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego w terminie 30 dni od 

daty złożenia ślubowania. Oświadczenie składane w 2 egzemplarzach według stanu na 

dzień jego sporządzenia.  
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Następna sesja przewidziana jest na dzień 17 grudnia 2018 r., materiały otrzymacie 

Państwo do skrzynek na korespondencję lub droga elektroniczną dla osób, które wyrażą 

taką wolę.  

 

Grzegorz Kaczmarek, Elżbieta Jardanowska – radni RM: 

Radni złożyli zapytania w związku z oświadczeniem majątkowym. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną treść wypowiedzi Radnych udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)   

 

Ad 17. Zakończenie obrad. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam III sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 1030 do godz. 1130. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad 

Elżbieta Jardanowska 

 

 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  
 


